
Geacht college,  
 
N.a.v. De vraag van dhr Sperber over Mama Loes in de vergadering d.d. 2 juli 2019: 
 
De wethouder gaf aan ‘een hekel’ te hebben aan ‘wat-als’ vragen. Wij waren hierdoor met stomheid 
geslagen! Wij hebben toch zeker met elkaar afgesproken dat we, wanneer er een initiatief wordt 
afgewezen vanwege bestaande bestemmingsplannen, reageren met het meedenken in oplossingen!  
 
Dat betekent juist 100% ‘wat als!’ Namelijk: “Nee, u kunt nu geen winkel beginnen, maar ALS u ...x... 
doet, dan kan het wel” 
 
De houding van de wethouder druist volledig in tegen de twee hoofdthema’s van het 
bestuursakkoord; dienstbaar en duurzaam. 
 
Wij verwachten een andere houding van onze collegeleden en vragen de wethouder uit te leggen 
wat hij heeft bedoeld met zijn opmerking een hekel te hebben aan ‘wat als’ vragen vanuit het 
oogpunt van dienstbaarheid.  
 
De afhandeling van deze kwestie lag klaarblijkelijk bij de ambtenaren, en door de weigering kan 
worden afgeleid dat ook de ambtenaren nog niet de vertaalslag hebben weten te maken naar de 
dienstbare houding, nl ‘wat als...’. Vervolgvraag is dan ook: hoe staat het met de dienstbare houding 
van de ambtenaren op de afdeling vergunningverlening? Is dit nog altijd een punt van aandacht?  
 
Tot slot de opmerking dat wij reikhalzend uitkijken naar het toegezegde schriftelijke antwoord op de 
belangrijkste vraag, wat ons betreft, te weten of de detailhandel bij Mama Loes inderdaad was 
afgewezen vanwege het tekort aan twee parkeerplaatsen. En als het daaraan ligt, of het dan toch 
mogelijk is als de eigenaar met haar buurman onderling dit probleem weet op te lossen, nl de 
buurman stelt twee parkeerplaatsen op zijn terrein ter beschikking.  
 
Wellicht overbodig maar toch graag even onder de aandacht: bovenstaande vragen zijn afkomstig 
van de CDA-fractie en niet van de ondernemer in kwestie.  
 
Hoogachtend,  
 
Namens de fractie CDA Goirle Riel,  
 
Tess van de Wiel 
 


